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Најважнија питања у држави су економија и радна места, и око тога ће се странке
надметати 

  

– Надамо се да ће се ванредни парламентрани избори одиграти у овој години, а по
овоме што видим – да се не баве ничим другим до кампањом против СНС-а, јасно ми је да
се и власт спрема за изборе. Очекујем да ће бити довољно памети у власти да схвате да,
што су пре избори, то је боље и за њих, да не муче и не мрцваре Србију даље, и да
разумеју шта се заиста дешава у народу. Ако нису у стању да то виде и признају, утолико
теже по њих, али и лошије за Србију – изјавио је у интервјуу за „Дневник“ заменик
председника СНС-а Александар Вучић.

  

Шта очекујете од предстојећих фебруарских протеста које предводите, ко ће доћи
и хоће ли с вама бити и ДСС?

  

– Не знам да ли ће нам се прикључити ДСС, нити је то нарочито важно. Важно је да се
покаже велика снага народа, снага људи који хоће промене јер су незадовољни
режимом и да се покаже да можемо другачије, боље и неупоредиво успешније за
будућност и перспективу наше Србије и наше деце.

  

Лидер ваше странке Томислав Николић је најавио пред састанак с председником
ДСС-а Војиславом Коштуницом да ће недавно одржани састанак показати да ли је
могућа „сарадња или рат“. Шта је од тога?

  

– Сложили смо се тада да постоје разлике у нашим плановима и програмима. Постигнут
је договор да се опозиционе странке мање нападају, дијалог је уздигнут на виши
демократски ниво и ништа више од тога.
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Значи ли да с ДСС-ом неће бити „рата“?

  

– Што се нас тиче, никада га није ни било, па када је у питању СНС, неће га бити ни
убудуће.

  

Неки аналитичари кажу да зовете Коштуницу на договоре, а да бисте најрадије
власт формирали с Борисом Тадићем?

  

– Најбоље да се ти аналитичари кандидују пошто су много паметни, па нека добију много
гласова и нека они праве власт онда с киме хоће.

  

Постоје ли заиста контакти СНС-а и ДС-а „испод жита“, што све чешће помиње
лидер СПС-а Ивица Дачић?

  

– Контакти СНС-а и ДС-а не постоје.

  

То је све о овој теми?

  

– Да, све.

  

Оптуживани сте да иза иницијативе за промену Устава, у делу који се тиче броја
посланика, стоје скривене намере, попут могућности за промену преамбуле о
Косову, а из ДС-а констатују да је опозиција приметила да је СНС странка која би
се могла одрећи дела територије Србије?

  

– Када сам читао такву изјаву Јелене Триван, схватио сам у коликој су паници, а тек ће
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бити, и наредних дана ће водити најпрљавију кампању против нас због 5. фебруара,
када ће се одржати протест грађана који предводимо. У паници је ДС и због тога што је
видео истраживања да нам се рејтинг повећава. С друге стране, те бесмислице о
промени преамбуле не могу ни да коментаришем јер бих волео да ми било ко објасни
како је то могуће. Пошто нико у Србији није у стању да то објасни, онда само могу рећи
да је то бедан покушај дисквалификовања политичког противника, који, на њихову
жалост, није прошао.
  Који је значај прикупљања потписа грађана Србије за ове измене Устава када сте
знали да она нема подршку осталих у парламенту?

  

– То је оно што се неки праве да не разумеју. Значај је у томе што тиме почињемо борбу
против политичких привилегија. Зато ћемо направити нови закон о јавним набавкама,
законске предлоге о државним агенцијама, ићи ћемо на смањење и укидање државних
секретара у будућности... Наша је намера да покажемо да нико неће бити изузет. Неће
пет милиона евра годишње спасти државу Србију, али то није ни мало новца. То ће бити
показатељ да имамо право да исто радимо и у другим сферама друштвеног живота, да
их уређујемо на другачији начин, дакле и у областима политике, али и ван ње, ако оне
зависе од политичара. Људи у Србији су ту поруку одлично разумели, а сви остали који
нас нападају чине то јер смо кренули у обрачун с политичким привилегијама.

  

Томислав Николић је рекао да је СНС за двопартијску Србију. Шта то значи,
формирање власти с ДС-ом, ако су сви избори показали да без мањих странака није
могуће формирати власт? 

  

– Не значи, нити је то мислио. Николић је говорио о два блока који су бољи за Србију
него 17 блокова и 53 странке, као што имамо данас. И то је јавност добро разумела. То
није могуће урадити никаквим вештачким путем, већ само на један начин – вољом
грађана. Ако грађани препознају да се две странке издвајају по квалитету, утолико боље
јер је тако у многим развијеним земљама света, а ако не, опет ће бити онако како народ
каже. Међутим, поставља се питање зашто би неко гласао на изборима за СПС или Г17
плус, или било кога, ако може да гласа за ДС јер између свих њих нема никакве разлике.
Или обрнуто, ако је СПС већи, зашто би неко гласао за ДС, када између те две странке
нема никакве разлике?

  

Мислите да не постоји гласачко тело које стоји иза сваке странке, без обзира на то
колико оно било?
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– Немам ништа против ако постоји, онда ће успети, али зашто се онда плаше? Ми јесмо
за пропорционални систем и не видим у чему је ту проблем.

  

Уколико се на изборе изађе кроз коалиционе споразуме у две блоковске колоне,
да ли с укидањем бланко оставки посланика то отвара и могућност двопартијског
система?

  

– Не, и не видим шта би ту било тако катастрофално за Србију.

  

Како би странке које су изашле на изборе у коалицији са СНС-ом задржале своје
мандате с опасностима које отвара укидање бланко оставки?

  

– Постоји џентлменски договор, коалициони споразуми.

  

Хоћете ли гласти за укидање бланко оставки, што се најављује да ће законски бити
учињено до јуна?

  

– Ми смо за укидање бланко оставки, да.

  

Докле ће СНС подржати решења закона о финансирању старнака, да ли сте за то да
се открију сви финансијери и ко је финансијер СНС-а?

  

– Ми се тешко финансирамо јер немамо паре из буџета, за разлику од других странака и
финансирају нас наши чланови и симпатизери. Ту су различити начини, чланарине, а
углавном су то добровољни прилози.

  

Претходна изборна кампања избацила је и Косово и ЕУ, а то је био и предизборни
слоган власти. Након избора СНС је препознат као проевропски, да ли се Косово
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негде изгубило па се не препознаје као приоритет код највећих странака опозиције,
али и власти?

  

– Није се изгубило нигде. Ми водимо политичку борбу за Косово, то је оно што радимо и
не знам шта би још требало.

  

Која су питања која ће ломити копља међу странкама у предизборној утакмици: ЕУ,
економија...?

  

– Биће то економска питања, будућност и перспектива Србије. То су најважнија питања
у држави: економија, радна места и око тога ће се странке надметати.

  

Аутор: Драган Миливојевић

  

(Дневник)
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